
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 4. maj 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1017 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1017:  

”MeŶer ŵiŶistereŶ, at plejehjeŵ og hjeŵŵepleje bliver ladt i stikkeŶ, jf. artikel ”Ple-
jehjem og hjemmepleje kom bagerst i køen, da stateŶ prioriterede værŶeŵidler” fra 
dr.dk deŶ 4. ŵaj 2020?” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til min besvarelse af SUU alm. del – spm. 1016. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Louise Sevel Lundstrøm 
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